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1. Opening en welkom  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Deze vergadering 

starten twee nieuwe leden. Er vindt een voorstelronde plaats.  

 

2. Verordening Participatiewet 

Momenteel wordt gewerkt aan een nieuwe verordening waarin de doelen en maatregelen 

van het Breed Offensief worden opgenomen. Hierdoor dient de vigerende 

Participatieverordening 2019 Scherpenzeel te worden aangepast; diverse artikelen vervallen 

en tevens worden nieuwe artikelen toegevoegd. Hiermee worden de mogelijkheden die er 

zijn in de Participatieverordening beter geborgd. 

 

De gemeente heeft een jobcoach in dienst die contacten heeft met werkgevers om mensen 

met een arbeidsbeperking makkelijker te laten instromen bij bedrijven. De gemeente heeft 

zelf ook een aantal medewerkers met een arbeidsbeperking in dienst.  

 

Communicatie vanuit een jobcoach is van groot belang. Een werkgever heeft hier vaak geen 

tijd voor. Het samenspel tussen jobcoach, werkgever en medewerkers is erg belangrijk. Een 

jobcoach alleen is meestal niet voldoende. De praktijk wijst vaak uit dat een jobcoach te 

weinig kennis heeft van de onderliggende problematiek. Het zou daarom beter zijn wanneer 

een extra partij bij het proces betrokken zou zijn om de samenwerking tussen de instanties 

beter op elkaar af te stemmen. Gedacht zou kunnen worden aan een training inclusiviteit 

voor een jobcoach of sparren met een ervaringsdeskundige. Een maatje/buddy op de 

werkvloer zou ook een mogelijkheid kunnen zijn.  
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Uit onderzoek blijkt dat een relatief hoog percentage jongeren zich eenzaam voelt. Dit is 

een landelijk probleem. O.a. corona heeft hierin een grote rol gespeeld. Ook Social Media 

speelt eenzaamheid onder jongeren in de hand. De gemeente is momenteel bezig met 

concrete plannen voor ouderen en jongvolwassenen om eenzaamheid onder deze 

doelgroepen tegen te gaan. Van belang is om de mensen op te sporen en bij hen te 

inventariseren waar de behoeften liggen om zo de eenzaamheid te kunnen verminderen. 

Het is goed om te kijken hoe andere gemeenten dit hebben aangepakt.  

 

De verordening zal zo snel mogelijk gereed zijn waarna de Adviesraad om advies zal 

worden gevraagd.  

 

3.  Verslag Adviesraad van 15 juni 2023 

De volgende aanpassingen worden genoemd: 

- Wat betreft One Drive wordt opgemerkt dat momenteel de rechten nog zijn 

gekoppeld aan één van de vorige voorzitters. In samenspraak met de ICT coördinator 

en de Servicedesk van de gemeente Veenendaal zal One Drive worden overgezet 

naar de gemeente Scherpenzeel. 

- Energietoeslag: Op dit moment is de gemeente in afwachting van besluitvorming in 

de Eerste en Tweede Kamer. Momenteel worden de beleidsregels hieromtrent 

geschreven om na besluitvorming zo snel mogelijk over te kunnen gaan tot 

implementatie. De verwachting is dat het vanaf november mogelijk is om aanvragen 

in te dienen.  

- Powerpoint over de Jeugdwet zal door de secretaris worden verspreid via One Drive. 

- Ingekomen post: Er is een brief binnengekomen bij de Adviesraad. Inmiddels is er 

vanuit de gemeente contact geweest met de briefschrijver. Er is besproken hoe om 

te gaan met ingekomen post van inwoners. 
 

Het verslag wordt, met inachtneming van bovenstaande wijzigingen vastgesteld. 
 

4.  Actiepuntenlijst 

De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en vastgesteld.  
 

5.  Plan van Aanpak SPUK GALA 

De regering heeft bepaalde doelen opgesteld waarvoor de gemeente zich kan inschrijven 

met daarbij een toelichting hoe de gemeente gaat voldoen aan deze doelen. De gemeente 

ontvangt een bepaald bedrag om deze doelen te financieren. Het plan van aanpak is 

inmiddels goedgekeurd. De gemeente ontvangt deze gelden voor een periode van vier jaar. 

Na deze periode moet de gemeente deze doelen uit eigen middelen bekostigen.  
 

Vragen over de Plan van Aanpak kunnen schriftelijk worden ingediend bij de ambtelijk 

ondersteuner.  
 

Het is moeilijk om alle huishoudens die leven rond het sociaal minimum te bereiken. De 

gemeente is bezig met een aanpak kinderarmoede. Er wordt een communicatieplan 

opgestart om op deze manier de regelingen meer onder de aandacht te brengen. Opgemerkt 

wordt dat er vaak wel vergoedingen zijn, maar dat de bedragen vaak niet meer toereikend 

zijn. Dit wordt meegenomen in de onderzoeken.  
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Het is niet bekend hoeveel mensen gebruik maken van de voedselbank binnen Scherpenzeel. 

Uitgezocht wordt hoeveel mensen hier gebruik van maken en of er in Scherpenzeel een 

Voedselbank is en zo niet, waar deze mensen dan naartoe gaan. Binnen andere gemeenten 

zijn er initiatieven voor zogeheten levensmiddelenkasten. Dit zijn kasten waar 

levensmiddelen in worden geplaatst waar mensen met een krap boodschappenbudget 

boodschappen uit kunnen halen. Gevraagd wordt of de gemeente hier wat in zou kunnen 

betekenen. In de Breehoek is een weggeefkast aanwezig. Wellicht dat meer initiatieven in 

het leven geroepen kunnen worden, bijv. in de vorm van een ruilbeurs. 

 

6.  Huisvestingsverordening 

Regionaal wordt gewerkt aan de Huisvestingsverordening. Om de vier jaar moet de 

verordening worden herzien. Dit wordt regionaal opgepakt zodat er regionaal een 

transparant beleid is wat beter op elkaar aansluit. Er is een regionale modeltekst 

vastgesteld. Op basis hiervan wordt het lokale proces gestart. 

 

Een schriftelijk advies zal worden opgesteld. 

 

7.  Termijnkalender 

Een verzoek van de Adviesraad is om bijgepraat te worden over het onderzoek ‘Het steekt 

nauw’. Vraag is wat is gedaan met het onderzoek van de CHE. De ambtelijk secretaris zal 

deze aanpassen.  

 

8.  Verkeerssituatie De Nieuwe Koepel 

Binnen Scherpenzeel komt er een nieuw bouwplan De Nieuwe Koepel. Hier worden veel 

woningen gebouwd. Het voorstel ligt om de verkeersontsluiting te doen via het bestaande 

wegennet. Dit geeft dagelijks fors meer verkeersbewegingen. Veel mensen hebben hun 

zorgen hierover uitgesproken.  

 

Besloten wordt dat de Adviesraad een ongevraagd advies zal uitbrengen. 

 

9.  Rondvraag en sluiting 

- Begroting 2023: Dit jaar wordt minimaeffectrapportage opgesteld. Er zou een 

evaluatie op het minimabeleid plaatsvinden en een verbetervoorstel. Deze zal worden 

besproken in de Adviesraad. 

 

De voorzitter dankt iedereen hartelijk voor de aanwezigheid. De volgende vergadering van 

de Adviesraad Sociaal Domein zal zijn op donderdag 26 oktober van 10.00 - -12.00 

uur bij de Buitendienst, ’t Zwarte land 25 in Scherpenzeel. 


